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Förslag i bildningsnämnden

Möjlighet för kommunen att erbjuda hälsoundersökning utifrån barns 
vistelse på Högalids förskola

En byggnadsteknisk utredning har visat allvarliga brister i lokalerna på Högalids förskola. Planering 
pågår för flytt att verksamheten till ersättningslokaler så snart som möjligt. Utredningen är 
genomförd under våren 2017 men problem har sannolikt funnits under en längre tid. 

En av de åtgärder som bildningsförvaltningen har vidtagit efter att problemen har uppdagats är att 
erbjuda samtlig personal besök hos företagshälsovården, Previa. Kvartetten vill i det sammanhanget 
att kommunens möjlighet att också erbjuda hälsoundersökningar för de barn som har vistats på 
Högalids förskola utreds.

Kvartetten föreslår därför bildningsnämnden besluta

att ge förvaltningschefen i uppdrag att utreda möjligheten för kommunen att erbjuda 
vårdnadshavare till barn som har sin placering på Högalids förskola eller har haft sin placering på 
Högalids förskola de senaste två åren, hälsoundersökningar utifrån barnens vistelse i lokalerna, samt

att snarast återkomma till bildningsnämnden med förslag till beslut utifrån uppdraget.

För kvartetten i bildningsnämnden 

Sven Lindkvist (S)
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